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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht dat raadsleden zich buitenspel voelen gezet 
(ingezonden 20 december 2017). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat het zorgwekkend is dat eenderde van de raadsleden 
niet weet in welke samenwerkingsverbanden hun gemeente zit?1 

Vraag 2
Snapt u de gevoelens van raadsleden dat ze zich door de vele samenwer-
kingsverbanden buitenspel gezet voelen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het bestaan van 779 tot 877 samenwerkingsverbanden 
ervoor zorgt dat er feitelijk een nieuwe bestuurslaag ontstaat, waar directe 
democratische controle vaak moeilijk blijkt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u het ermee eens dat het democratisch gat dat hierdoor ontstaat – zoals 
bijvoorbeeld bij de veiligheidsregio’s – niet simpel is op te lossen met extra 
scholing, toolboxen of hogere vergoedingen voor raadsleden? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Wat zijn volgens u nog de voordelen van herindelingen, nu duidelijk is dat 
die weinig kosten besparen en niet erg doelmatig zijn?2

1 https://www.volkskrant.nl/binnenland/raadsleden-voelen-zich-buitenspel-gezet-door-
wethouders-van-samenwerkende-gemeenten~a4545413/

2 https://www.rug.nl/feb/news/2017/samenwerking-gemeenten-bespaart-geen-geld
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